

## Saksliste Studentparlamentsmøte

**Møtedato:** 25.01.2024

**Møtested:** venter på rom

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
Saksnr: 1-24	VEDTAK	<b>INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL</b>

### A) Godkjenning av innkallinger

Forslag til vedtak:

Innkallingen godkjennes

### B) Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til eventuelt

Forslag til vedtak:

Saksliste med timeplan godkjennes, med eventuelle tillegg og endringer.

### C) Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte

(Protokoll fra forrige parlamentsmøte ligger vedlagt)

Forslag til vedtak:

Protokoll godkjennes

Forslag til saksliste

<b>Tid</b>	<b>Saksnummer</b>	<b>Sak</b>
15:15 -	1-24 VEDTAK	<b>INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL</b> A. Godkjenning av innkalling B. Godkjenning av saksliste C. Godkjenning av protokoll
-15:20	2-24 VEDTAK	<b>VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER</b>
15:20-15:35	3-24 ORIENTERING	<b>ORIENTERINGER:</b> A. Arbeidsutvalget B. Organisasjonskonsulent C. Studentrådene D. Fadderstyret E. Studentsamskipnaden F. Høgskolestyrerepresentant G. Studentsamfunnene H. Rektor I. Fagskolen i Viken
15:40-15:55	96-23 DISKUSJON	<b>POLITISK FRAVÆR</b>
15:55-16:25	4-24 DISKUSJON	<b>SKIKKETHET OG GJENNOMGANG AV ÅRSRAPPORT</b>
		<b>PAUSE 15 MIN</b>
16:40-17:00	5-24 DISKUSJON	<b>NSO SOM ORGANISASJON</b>
17:00-17:15	6-24 DISKUSJON	<b>VALG AV DELEGATER TIL NSO</b>
17:15-17:20	7-24 ORIENTERING	<b>FØRSTEHJELP OG TRYGG ORGANISASJON</b>
17:20-17:40	8-24 DISKUSJON	<b>STUDIESEMINAR</b>
		<b>PAUSE 15 MIN</b>
17:55-18:15	9-24 DISKUSJON	<b>EVALUERING AV AVSPARK</b>
18:15-18:25	10-24 DISKUSJON	<b>TRENINGSROMMET PÅ BJØLSTAD</b>
18:25-18:40	11-24 ORIENTERING	<b>PROMOTERINGS-DAGER</b>
18:40-18:55	12-24 VEDTAK	<b>ENDRING AV VALGREGLEMENT</b>
18:55-19:10	13-24 DISKUSJON	<b>OPPRETTE EN KOMITE</b>
		<b>PAUSE 10 MIN</b>
19:20-19:30	14-24 ORIENTERING	<b>HALVÅRSHJUL</b>
19:30-19:45	15-24 DISKUSJON	<b>SLAGORD</b>
19:45-19:55	16-24 DISKUSJON	<b>HENVENDELSER FRA ORGANISASJONER</b>
		<b>EVENTUELT</b>
19:55 - >	17-23 DISKUSJON	<b>MØTEKRITIKK</b>

**Innstilling fra:** Arbeidsutvalget  
**Saksbehandler:** Studentleder

Saksnr: 2-24

VEDTAK

**VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER**

Det vises til SpiØ's forretningsorden pkt. 5.1.

*5.1. Møteledelse, herunder ordstyrer og møteleder, velges under valg av møteleder og ordstyrer i hvert møte i SpiØ.*

Forslag til vedtak:

Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er Christiane Thøgersen Krogfoss og Morten Gloppestad Von Krogh som ordstyrer

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget		
<b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
Saksnr: 3-24	VEDTAK	<b>ORIENTERINGER</b>

A. Arbeidsutvalget + Org.kons:

- **Studentleder:**
- **Nestleder:**
- **Velferd- og Læringsmiljøansvarlig:**
- **Utdanning- og Kommunikasjonsansvarlig:**
- **Organisasjonskonsulent**

B. Studentrådene (**orienter deres egne saker, hva skjer på deres fakulteter, orienter fra tillitsvalgtmøter - oppmøte. Møter med ledelsen - hvorfor?**)

- LUSP
- IIØ
- Akademiet
- HVO

C. Fadderstyret

D. Studentsamskipnaden

E. Høgskolerepresentant

F. Studentsamfunnene

- Halden Studentsamfund
- Fredrikstad Studentsamfund

G. Rektor

H. Fagskolen i Viken

## SAKSLISTE

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 96-23	DISKUSJON	<b>POLITISK FRAVÆR</b>

**Bakgrunn:**

I forkant av parlamentsmøtet i oktober i 2023 ble det ytret behov en sak om politisk fravær fra Programtillitsvalgtsansvarlig i Studentråd LUSP.

**Sak:**

Studentombudet vårt Aina kommer på besøk og forklarer og svarer på spørsmål rundt politisk fravær.

## SAKSLISTE

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 4-24	DISKUSJON	<b>SKIKKETHET OG GJENNOMGANG AV ÅRSRAPPORT</b>

**Sak:**

Karl-Arne som er Høgskolen i Østfold sin skikkethetsansvarlig inviteres til å informere studentparlamentet om praksis knyttet til skikkethet og legge frem nemda sin årsrapport.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 5-24	DISKUSJON	<b>NSO SOM ORGANISASJON</b>

**Bakgrunn:**

Som medlemslag av Norsk Studentorganisasjon (NSO) får vi hvert år tildelt en kontaktperson fra Arbeidsutvalget.

**Sak:**

Vår kontaktperson kommer og introduserer seg og gir studentparlamentet en rask innføring i NSO og deres arbeid.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Nestleder av Arbeidsutvalget og Organisasjonskonsulent		
<b>Saksnr:</b> 6-24	DISKUSJON	<b>VALG AV DELGATER TIL LANDSMØTE NSO</b>

**Bakgrunn:**

Hvert år avholdes det Landsmøte (LM) i Norsk Studentorganisasjon og som medlemslag får vi et gitt antall delegater som vi kan sende hvert år.

**Sak:**

Delegasjonen fra Høgskolen i Østfold består i år av 5 delegater. Arbeidsutvalget ønsker å høre hvordan sammensetningen bør være i delegasjonen og foreslår at alle råd kan stille med en person inn i delegasjonen, Arbeidsutvalget en person og at en plass velges blant øvrige studenter, dette for å sikre en bredere representasjon. Valget av delegater vil skje på parlamentsmøte i februar.



<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 7-24	ORIENTERING	<b>FØRSTEHJELP OG TRYGG ORGANISASJON</b>

**Sak:**

Det er nå noen uker siden avspark og som nevnt der så vil Arbeidsutvalget og Organisasjonskonsulent ha en dag med STORT fokus på Førstehjelp og Trygg Organisasjon, dato for denne opplæringen er nå satt og det er behov for at alle rådsmedlemmer setter av tid.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 8-23	<b>DISKUSJON</b>	<b>STUDIESEMINAR</b>

**Bakgrunn:**

I år avholdes studieseminaret torsdag 8 februar, dette er i tråd med samarbeidsavtalen til HiØ

**Sak:**

Det vil være foredrag fra brannvesenet og politiet, samt at vi også har leid inn Charter-Hilde til denne dagen.

Arbeidsutvalget trenger forslag og innspill fra rådene om hvordan markedsføre dagen best mulig.

I tillegg vil hvert studentråd få presentere seg for studentene som deltar på seminaret og si noe om hvem de er og hva de jobber med, når har de kontortid også videre, det vil settes av totalt 5 min til hvert råd. Arbeidsutvalget ønsker å høre litt om hva hvert råd planlegger å si.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Organisasjonskonsulent og Nestleder av Arbeidsutvalget		
<b>Saksnr:</b> 9-24	<b>DISKUSJON</b>	<b>EVALUERING AV AVSPARK</b>

**Bakgrunn:**

Hver vår gjennomfører Arbeidsutvalget og Organisasjonskonsulenten Avspark/opplæring av nytt studentparlament.

**Sak:**

Det er ønsket at hvert råd sier noe kort om opplæringen som ble gitt i denne rekkefølgen: LUSP, HVO og IIØ.

Det blir også tatt opp tilbakemeldinger fra hotellet og Arbeidsutvalget/  
Organisasjonskonsulent kommer med sine tilbakemeldinger.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 10-24	DISKUSJON	<b>TRENINGSROMMET PÅ BJØLSTAD</b>

**Bakgrunn:**

Innsendt sak fra Student

**Sak:**

Studenten bor på Bjølstad nå og bruker treningsrommet der hyppig. Vedkommende skal flytte fra boligene nå og har kontaktet SiØ for videre bruk av treningsrommet, da hen har sett at det ikke brukes av mange i tidsrommet hen trener på. Dette har SiØ sagt nei til.

Arbeidsutvalget ønsker å høre hva Studentparlamentet tenker om dette da blant annet alle studenter betaler inn penger til SiØ gjennom semesteravgiften hvert semester.

Innspill her vil bli tatt med videre inn i samarbeidsmøte med SiØ 14-15 februar.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget		
<b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 11-24	<b>ORIENTERING</b>	<b>PROMOTERINGS-DAGER</b>

**Bakgrunn:**

Siden 2016 har Studentparlamentet hatt kakedager

**Sak:**

Det siste året ser man at det er behov for "å tydeliggjøre hva denne dagen faktisk er så heretter heter det, det det egentlig er en "Promoteringsdag". Dette er også en dag det gis honorar jmf. Honoreringsmodell for å delta på.

Hver promoteringsdag denne våren vil ha et eget tema, i tillegg til at det deles ut kake:

**1 februar** Fredrikstad – Tema: Markedsføring av studieseminaret Tidsrom: 11:00-13:00

**6 februar** Halden - Tema: Markedsføring av studieseminaret Tidsrom: 11:00-13:00

**6 mars** Halden/Fredrikstad - UKÆ Tidsrom 11:00 til 13:00 på begge campus.

Tema: UKÆ-salg Early Bird, begge arrangementer

**8 april** i Halden – Tema: Rekruttering styrer og utvalg – Tidsrom: 11:00 til 13:00

**9 april** i Fredrikstad- Tema: Rekruttering styrer og utvalg - Tidsrom: 11:00-13:00

**6 mai** i Halden –styrer og utvalg/ rekruttering faddere 11:00 –13:00

**7 mai** i Fredrikstad – styrer og utvalg/ Rekruttering av faddere 11:00-13:00

**3 juni** i Halden – God sommer m/is

**4 juni** i Fredrikstad – God sommer

MERK at Innlegg i Sosiale medier uken før promodagen skal innholde informasjon om promoteringsdagen.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Nestleder Arbeidsutvalget		
<b>Saksnr:</b> 12-24	VEDTAK	<b>ENDRING AV VALGREGLEMENT</b>

**Bakgrunn:**

Alle valg studentparlamentet gjør reguleres av Studentparlamentets valgreglement.

**Sak:**

Det er meldt inn behov for å se på paragrafen av valg til samskipnaden:  
Forslag om endring i Valgreglement for Studentorganene ved Høgskolen i Østfold, § 1.3, pkt B (linje 31-32), som sier noe om gjensidig utelukkende verv. Det foreslås å fjerne at deltagelse i AU gjør det utelukket å sitte i styret til SiØ. Det samme gjelder pkt C og at dette punktet fjernes i sin helhet.

**Forslag til vedtak:**

§1.3 pkt B endres til følgende:

Arbeidsutvalget (AU) og studentrepresentant i Høgskolestyret ved Høgskolen i Østfold.

I tillegg fjernes pkt C i sin helhet.

<b>Innstilling fra:</b> Studentråd HVO		
<b>Saksbehandler:</b> Velferd- og læringsmiljøanvarlig		
<b>Saksnr:</b> 13-24	<b>DISKUSJON</b>	<b>OPPRETTE KOMITE</b>

**Sak:**

Vi har diskutert sak om luftkvalitet på siste rådsmøte 09.01 det kom opp forslag å sjekke om det er mulig å opprette en komite for å jobbe med dette.

Det ble diskutert og enighet i rådet om at det beste er en komite som består av medlemmer både fra HVO og IIØ, for å jobbe med saken luftkvalitet over lengre tid, og samtidig ha en oversikt over hvordan arbeidet følges opp i flere instanser. Det er ønskelig å bevilge komiteen ett pengebeløp til drift mtp å hente inn eksterne eksperter synspunkt på saken. Hvis parlamentet ønsker en komite er det ønskelig å diskutere sammensetning (antall medlemmer) og varighet på vervet.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 14-24	DISKUSJON	<b>HALVÅRSHJUL</b>

**Bakgrunn:**

Hvert semester fastsettes det datoer for møter og viktig arrangement, se vedlagt fil. Det er studentrådenes ansvar å sørge for at parlamentet er vedtaksdyktig på alle parlamentsmøtene, jmf.

§2.3. Vedtaksdyktighet og vedtak

(1) For at SpiØ skal være vedtaksdyktig må minst 50 % av de stemmeberettigede studentrådsmedlemmene være til stede.

Rådene skal også sørge for at det avholdes studentrådsmøter og tillitsvalgtsmøter minst EN gang i måneden.

Er det andre datoer parlamentet ønsker inn i oversikten vil det legges inn.



**Innstilling fra:** Arbeidsutvalget

**Saksbehandler:** Velferd- og læringsmiljøansvarlig

**Saksnr:** 15-24

DISKUSJON

**SLAGORD**

**Sak:**

Studentparlamentet trenger å ha et slagord. Derfor vil det være en konkurranse der alle kan være med å komme med forslag til slagord. Det er ønsket at hvert råd kommer med et minst ett reelt forslag til slagord. Det vil være en åpen konkurranse der frist for å sende inn forslag til slagord er satt til 5 mars. Arbeidsutvalget ber samtidig om samtykke fra parlamentet til å legge frem for parlamentet de beste forslagene som har kommet inn på parlamentsmøte i mars og la parlamentet få vedta det de ønsker å bruke som slagord av de da.

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 16-24	DISKUSJON	<b>HENVENDELSER FRA ANDRE ORGANISASJONER</b>

**Bakgrunn:**

Det hender seg at studentleder/studentparlamentet mottar henvendelser fra eksterne **ikke** studentpolitiske organisasjoner, der de ønsker at man skal støtte opp om noe, dele informasjon noe eller gjøre opptak av noe i forbindelse med en kampanje eller noe.

**Sak:**

Arbeidsutvalget ønsker hva parlamentet tenker om en konkret henvendelse og hva man skal gjøre ved lignende henvendelser.

## **EVENTUELTSAKER**

**(Side tom for eventuelle håndskrevne notater til saker)**

<b>Innstilling fra:</b> Arbeidsutvalget <b>Saksbehandler:</b> Studentleder		
<b>Saksnr:</b> 17-24	DISKUSJON	<b>MØTEKRITIKK</b>

**Bakgrunn:** For å evaluere møtene i Studentparlamentet ønsker Arbeidsutvalget at det gjennomføres møteevaluering. Møteevalueringen blir tatt med alle møtedeltagere til stede. Møteevalueringen gjennomføres for å forbedre gjennomføringen av fremtidige møter. Møtes deltakere gjøres oppmerksom på å skille sak og person. Hva var bra ved møtet, kunne noe ha vært bedre?